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Abstract (en)
The seat, designed to adapt to the shape of the user's body, has a base (2) and side walls (3) made from a rigid, semi-rigid and/or impermeable
material, and a top cover (5) made at least partly from an elastic and permeable material. The material used for the base and/or side walls is supple,
impermeable and non-stretch, joined together and to the top cover e.g. by seams to make a pouch containing the non-compressible material, which
fills its entire volume. In a variant the seat can be contained in an outer ring of a rigid material, rubber or synthetic foam, or inflatable.

Abstract (fr)
Siège comportant une enveloppe à l'intérieur de laquelle sont disposés des éléments de remplissage non compressibles, tels que des billes de
polystyrène. En outre, ce siège comprend une paroi inférieure (2) et des parois latérales (3) en matériau rigide, semi-rigide et/ou imperméable, et
une paroi supérieure dont une partie (5) au moins est réalisée en un matériau élastique et perméable, les éléments de remplissage (6) occupant la
totalité du volume délimité par les parois inférieure, latérales et supérieure. <IMAGE>
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